
P R O T O K Ó Ł    Nr IV/2024 

 

z obrad IV Sesji Rady Gminy Młynarze odbytej w dniu  29 listopada  2024  

roku. 

 

Początek Sesji godz. 14:30, zakończenia godz. 16:05 . 

 

Ustawowa liczba Radnych – 15. 

 

W Sesji udział brało- 15 Radnych (zgodnie z załączoną listą obecności). 

 

Ponadto w Sesji udział brali: 

1. Pan  Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

2. Pani Elżbieta Dzwonkowska – Sekretarz Gminy 

3. Pani Marzena Tarasiewicz – Skarbnik Gminy 

4. Pani Monika Napiórkowska - Kierownik GOPS 

5. Pan Piotr Fogel - urbanista 

6. Pani Małgorzata Łubińska  – Radca prawny  

7. Sołtysi Gminy Młynarze według załączonej listy obecności 

 

 

Do  p u n k t u   nr 1. 

Otwarcie Sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie protokołu                                 

z poprzedniej Sesji  Rady   Gminy Młynarze. 

 

Otwarcia IV Sesji Rady Gminy Młynarze dokonał Pan  Łukasz Suski – 

Przewodniczący Rady Gminy, który przywitał Radnych Rady Gminy Młynarze, 

Sołtysów  oraz gości zaproszonych. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy   Rady poinformował,   iż zgodnie z art. 20  ust. 

1b  ustawy o samorządzie gminnym obrady  Rady Gminy  są rejestrowane                                

i transmitowane  za pomocą urządzenia rejestrującego obraz i dźwięk    a następnie  

udostępniane  w Biuletynie Informacji Publicznej oraz   o wywieszonej na 

drzwiach  sali obrad klauzuli informacyjnej dotyczącej  transmitowania przebiegu 

Sesji. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż  ustawowy  skład Rady wynosi - 15 Radnych, w Sesji 

uczestniczy - 15 Radnych, stanowi do qworum i obrady  IV posiedzenia Sesji 

Rady Gminy są prawomocne. 

 

Poinformował także, że Radni zobowiązani są do zapoznania z protokołem                           

z poprzedniej  sesji tj.  Nr III/2024  z dnia   29 listopada  2024  r. 



 

Uwag do protokołu  Nr III /2024 z dnia  29 listopada  2024 r nie zgłoszono. 

 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie jawne imienne przyjęcie protokołu  III/2024 z dnia                          

29 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie przyjęcia protokołu     Nr III/2024 z 

dnia  29 listopada 2024  r: 

 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk; Piętka Mateusz Bogdan, 

Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

zapytał czy są  propozycje zmian  do  porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono.  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy  

przedstawił porządek obrad IV Sesji Rady Gminy Młynarze : 

 

1.Otwarcie Sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie protokołu z 

poprzedniej Sesji  Rady Gminy Młynarze. 

2. Podjęcie  uchwał w sprawach: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Młynarze na lata 2024-
2031,  
b) zmian w budżecie Gminy Młynarze na 2024  rok, 
c) Programu współpracy Gminy Młynarze z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami,  o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego  i o wolontariacie, na 2025 rok, 

d) obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej  podstawą 

do ustalenia  podatku rolnego na rok podatkowy 2025, na obszarze gminy 

Młynarze, 

e) określenia wysokości stawek  podatku od nieruchomości, 



f) podatku od środków transportowych  na terenie Gminy Młynarze, 

g) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Młynarze, 

h) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej, 

i) przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

j) zmiany  uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowe warunki przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług 

sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania takich usług. 

 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Wolne wnioski . 

 

Do  p u n k t u   nr 1. 

Punkt nr 1 został zrealizowany jak w części wstępnej protokołu. 

 

Do  p u n k t u  nr 2. 

P o d p u n k t  „a” 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Młynarze na lata 2024-2031 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały był jednym z tematów komisji stałych 

rady gminy . Uzyskał pozytywną opinię. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/17/2024 w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Młynarze na lata 2024-2031 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/17/2024 w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Młynarze na lata 

2024-2031: 

 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 



Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

p o d p u n k t  „b” 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Młynarze na 2024 rok 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, iż zmiany w budżecie Gminy  na 2024 r  zostały   pozytywnie 

zaopiniowane przez komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/18/2024 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Młynarze na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/18/2024 w 

sprawie zmian w  budżecie Gminy Młynarze na 2024 r: 

 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

p o d p u n k t  „c” 

Podjęcie uchwały  w sprawie  Programu współpracy Gminy Młynarze z  

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie, na 2025 rok. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały  został   pozytywnie zaopiniowane przez 

komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/19/2024 w sprawie Programu 

współpracy Gminy Młynarze z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego   

i o wolontariacie, na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/19/2024 w  

sprawie Programu współpracy Gminy Młynarze z  organizacjami  

pozarządowymi oraz podmiotami,  o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie, na 2025 rok r: 

 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

 



p o d p u n k t  „d” 

Podjęcie uchwały  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 
kwartałów będącej  podstawą do ustalenia  podatku rolnego na rok podatkowy 
2025, na obszarze gminy Młynarze 
 
 
Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował   iż w/w uchwały był jednym z tematów komisji stałych rady 

gminy . Uzyskał pozytywną opinię. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Pan Waldemar Długołęcki – Radny 

wskazał na celowość  pozostawienia podatku rolnego na poziomie  roku 

obecnego  tj.  w wys. 58,00 zł za 1q.  Stwierdził, iż realna cena  skupu 1q żyta  

na skupie  to 58,00,- – 62,00 ,- a nie  tak wysoka jak podana przez Prezesa GUS. 

 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

poinformował, iż proponuje  podniesienie  wszystkich  podatków tj.  rolnego, od 

nieruchomości i od środków transportowych  o 3% w stosunku do 

obowiązujących stawek , jest to podyktowane   realizacją inwestycji na terenie 

naszej gminy i w związku z tym  zabezpieczeniem środków na wkład własny. 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 
poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/20/2024 w sprawie określenia 
obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej  podstawą do 
ustalenia  podatku rolnego na rok podatkowy 2025, na obszarze gminy Młynarze. 
 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/20/2024 w  
sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej  
podstawą do ustalenia  podatku rolnego na rok podatkowy 2025, na obszarze 
gminy Młynarze: 
 

ZA (9) 

Chełstowski Andrzej;  Głażewska Małgorzata; Gołębiewski Bogdan; 

Modzelewski  Stanisław Henryk; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela 

Katarzyna; Suski Łukasz; Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Antoniak Izabela, Darmetko Szczepan; Długołęcki Mirosław; Długołęcki 

Waldemar; Glinka Paweł; Piętka Mateusz Bogdan 



NIEOBECNI (0)  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta większością głosów. 

 

p o d p u n k t  „e” 

Podjęcie uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek  podatku od 
nieruchomości. 
 
Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały  został   pozytywnie zaopiniowane przez 

komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 
poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/21/2024 w sprawie określenia 
wysokości stawek  podatku od nieruchomości. 
 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/21/2024 w  
sprawie określenia wysokości stawek  podatku od nieruchomości: 
 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

p o d p u n k t  „f” 

Podjęcie uchwały  w sprawie podatku od środków transportowych  na terenie 
Gminy Młynarze 
 
 



Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował   iż w/w uchwały był jednym z tematów komisji stałych rady 

gminy . Uzyskał pozytywną opinię. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Pan Waldemar Długołęcki – Radny 

wskazał aby nie podnosić w/w podatku , transportowcy zmagają się z kryzysem, 

koniecznością wymiany tachografów. Jeśli zwiększymy ten podatek to jest 

zagrożenie, że  podatnicy tego podatku mogą się przenieść na inną gminę gdyż  

stawki w Ostrołęce są  znacznie niższe niż u nas. 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

stwierdził, iż  w jego ocenie  jeśli podnosimy podatki to  wszystkim grupom 

solidarnie, stąd propozycja podwyżki o 3% w stosunku do obowiązujących 

stawek. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/22/2024 w sprawie podatku od 

środków transportowych  na terenie Gminy Młynarze. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/22/2024 w  
sprawie podatku od środków transportowych  na terenie Gminy Młynarze  : 
 

ZA (9) 

Chełstowski Andrzej;  Głażewska Małgorzata; Gołębiewski Bogdan; 

Modzelewski  Stanisław Henryk; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela 

Katarzyna; Suski Łukasz; Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Antoniak Izabela, Darmetko Szczepan; Długołęcki Mirosław; Długołęcki 

Waldemar; Glinka Paweł; Piętka Mateusz Bogdan 

NIEOBECNI (0)  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta większością głosów. 

p o d p u n k t  „g” 

Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady 
Gminy Młynarze. 
 



Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały  został   pozytywnie zaopiniowane przez 

komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/23/2024 w sprawie przyjęcia 

planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Młynarze. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/23/2024 w  
sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Młynarze  : 
 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
p u n k t  „h” 

Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały  został   pozytywnie zaopiniowane przez 

komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/24/2024 w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej. 



 
 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/24/2024 w  
sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej: 
 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

p o d p u n k t  „i” 

Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 
 
Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały  został   pozytywnie zaopiniowane przez 

komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/25/2024 w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/25/2024 w  
sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 
 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 



 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

p o d p u n k t  „j” 

Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany  uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 

pobierania oraz szczegółowe warunki przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i 

zakres usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania takich usług. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały  został   pozytywnie zaopiniowane przez 

komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr IV/26/2024 w sprawie zmiany  

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowe warunki 

przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób 

rozliczania wykonywania takich usług. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  IV/26/2024 w  

sprawie zmiany  uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 



całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowe warunki przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług 

sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania takich usług : 

 

ZA (15) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Piętka Mateusz 

Bogdan; Pyskło Arkadiusz Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; 

Zabielski Stanisław; Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)  

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Do  p u n k t u   nr 3. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

przedstawił  sprawozdanie  z działalności Wójta  w okresie  

międzysesyjnym     tj  od:     20 września 2024 r do 29 listopada 2024 r : 

 

Wydano Zarządzenia: 

 

1) Nr 30/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok; 

2) Nr 31/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok; 

3) Nr 32.2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok; 

4) Nr 33/2024 w sprawie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Młynarze na  lata 2025-2031; 

5) Nr 34/2024 w sprawie przedłożenia projektu uchwały budżetowej na rok 

2025 wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały budżetowej; 

6) przygotowałem  materiały na dzisiejszą Sesję  oraz załatwiałem  

indywidualne  sprawy mieszkańców. 

 

 

Do   p u n k t u   nr 6. 

Wolne wnioski . 

 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

poinformował o następujących zadaniach  realizowanych przez Gminę tj: 



 

- zakończono przebudowę odcinków dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej w 

w msc. Sieluń i Gierwaty o łącznej dł. 2.100 mb oraz o nawierzchni  utwardzonej 

tłuczniem w msc. Strzemieczne-Hieronimy o dł. 1.292 mb. Ponadto wykonano 

sygnalizację świetlną w msc. Młynarze. Inwestycje finansowane z programu 

rządowego „Polski Ład”, którego  Gmina otrzymała kwotę 1.496.200 zł; 

- zakończono przebudowę 2 odcinków dróg gminnych w msc. Strzemieczne-

Oleksy – 560 mb i Głażewo-Cholewy – 990 mb. Inwestycja dofinansowana z 

FOGR w kwocie 166.000 zł; 

- trwają prace budowlane przy świetlicy wiejskiej w Głażewie-Święszkach w 

ramach programu „Lokalne Centra Integracji” kwota dofinansowania 116.000 zł; 

- w ramach modernizacji obiektów sportowych jeszcze na ten rok planowane są  

prace modernizacyjne na boisku szkolnym, małej sali sportowej i dużej hali 

(wymiana instalacji oświetleniowej) – kwota dofinansowania od Marszałka 

Województwa Maz. 107.000 zł; 

- Gmina Młynarze pozyskała nieodpłatnie grunt od wspólnoty gruntowej wsi 

Głażewo-Święszki pod budowę SUW.  Podpisana została  umowa z  z wykonawcą 

na budowę SUW w systemie „zaprojektuj i wybuduj”. Inwestycja finansowana z 

programu „Polski Ład” – otrzymaliśmy na ten cel 4.000.000 zł; 

- trwają prace związane z uzyskaniem pozwolenia na budowę świetlicy wiejskiej 

w Głażewie-Cholewach; 

- budowa świetlicy wiejskiej w Głażewie-Cholewach i budowa  garażu w msc. 

Młynarze finansowana będzie z programu „Polski Ład” ( 2.503.000 zł). 

Konieczna będzie korekta planów inwestycyjnych ponieważ istnieje konieczność  

przebudowy parkingu przy Urzędzie Gminy Młynarze; 

- trwają prace związane z planem ogólnym – podpisano umowę z urbanistą; 

- Ochotnicze Straże Pożarne otrzymały  środki pieniężne z MSWiA z tzw. Bonu 

frekwencyjnego (za wybory) po 125.000 zł  na każde OSP na prace 

modernizacyjne przy strażnicach; 

- 5 listopada uczestniczyłem w naradzie z Wojewodą Mazowieckim, na której 

omawiane  były głównie sprawy obronności kraju. 

Pan Piotr Mierzejewski – Sołtys 

podziękował Wójtowi oraz Radzie Gminy za wykonaną sygnalizację świetlną w 

msc. Młynarze. Wskazał na celowość zgłoszenia  zbyt szybkiej zmiany świateł. 



 

Pan Krzysztof Glinka – Sołtys 

również podziękował za  wykonaną sygnalizację  świetlną. 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

poinformował, iż problem  jest znany, przedstawiony Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad, ale wiąże się to ze zmianą projektu a co za tym idzie  z 

kosztami. 

Pani Anna Majkowska-Falba – Sołtys 

podziękowała za wykonanie drogi asfaltowej w msc. Sieluń. 

Pan Piotr  Fogel – urbanista 

poinformował, iż z mocy ustawy wszystkie Gminy  powinny do 31.12.2025 r  

opracować i przyjąć w formie uchwały  plan ogólny. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami  gmina musi dostosować ilość terenów pod zabudowę do  

prognozowanej liczby urodzeń plus zwiększyć max o 30%, co wiąże się z 

mocnym ograniczeniem terenów pod zabudowę.  Jeżeli będziemy uwzględniać  w 

projekcie planu wszystkie złożone wnioski to Wojewoda uchyli taką uchwałę.  

Następnie wskazał  na celowość  zadawania pytań w przedmiotowej sprawie. 

Pan Mirosław Białobrzewski – Sołtys 

zapytał  jak  przedstawia się sprawa  z wnioskami pod zabudowę zagrodową? 

Pan Piotr  Fogel – urbanista 

stwierdził, iż  będzie starał się aby  tych wniosków uwzględnić jak najwięcej ale 

obowiązujące przepisy w tym zakresie  nie pozwolą  na uwzględnienie wszystkich 

wniosków. Jeżeli będzie taka możliwość będziemy uwzględniać  jak największą 

liczbę wniosków. 

Pan Waldemar Długołęcki – Radny 

zapytał czy obecnie można wystąpić o zmianę przeznaczenia gruntu w formie 

decyzji o warunkach zabudowy?. 

Pan Piotr Fogel – urbanista 

stwierdził, iż na jedną działkę można otrzymać kilka decyzji o warunkach 

zabudowy nie posiadając  tytułu własności, natomiast w planie ogólnym nie 

można wskazać terenów dla których została wydana decyzja o warunkach 

zabudowy. 



Pani Małgorzata Głażewska – Radna 

zapytała czy każda Gmina musi sporządzić plan ogólny? 

Pan Piotr Fogel – urbanista 

zgodnie z obowiązującymi przepisami jeśli do 01.01.2026 r Gmina nie będzie  

miała uchwalonego planu ogólnego to nie będzie można uchwalać miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego  oraz wydawać decyzji o warunkach 

zabudowy. To będzie paraliż inwestycyjny . Poza tym Gminy, które do 31.12.2025 

r  wykonają plan ogólny mogą liczyć na  jego dofinansowanie z programu KPO.  

Tylko ustawowe przesunięcie terminów wykonania planów ogólnych może  coś 

zmienić. Projekt planu ogólnego  opracowuje Wójt a Rada  przyjmuje bądź 

odrzuca. 

Pan Mirosław Białobrzewski – Sołtys 

zapytał czy wiadomo ile będzie elektrowni wiatrowych na naszym terenie? 

Pan Piotr Fogel – urbanista 

stwierdził iż plan ogólny nie przesądza o lokalizacji elektrowni wiatrowych a 

wskazuje obszar na którym mogą być zlokalizowane. Żeby powstały elektrownie 

wiatrowe musi być  to ujęte  w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego. Jako urbanista będę rekomendował aby w planie ogólnym 

uwzględnić  lokalizację elektrowni wiatrowych. 

Pan Mirosław Białobrzewski – Sołtys 

stwierdził, iż wiatraki  widokowo mogą  być źle postrzegane, generują hałas oraz 

działki  w ich obrębie  mogą tracić na wartości. 

Pan Piotr Fogel – urbanista 

stwierdził, iż usadowienie wiatraków zmienia krajobraz  do którego trzeba się 

przyzwyczaić. 

Pan Mirosław Długołęcki – Radny  

zapytał czy w obszarze Natura 2000 mogą być lokalizowane elektrownie 

wiatrowe? 

Pan Piotr Fogel – urbanista 

stwierdził, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami  w Naturze 2000  nie można 

lokalizować elektrowni wiatrowych. 



Elektrownie wiatrowe mogą być  sytuowane  w odległości nie mniejszej niż 700 

m od  budynków mieszkalnych. To Państwo Radni zdecydujecie o tym czy w 

planie ogólnym uwzględnić wiatraki czy nie. 

 

Pan Mirosław Długołęcki- Radny 

zapytał ile wniosków  wpłynęło  do planu ogólnego  z przeznaczeniem terenu  pod 

usługi i  działalność handlowo-produkcyjną? 

Pan Piotr Fogel – urbanista 

stwierdził, iż  według  jego wiedzy  nie wpłynęły takowe wnioski. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy  

 

zamknął obrady  IV  Sesji Rady Gminy Młynarze, dziękując wszystkim za 

przybycie. 

 

        PRZEWODNICZĄCY 

Protokół sporządziła:     Rady Gminy  

/-/Elżbieta Dzwonkowska     /-/ Łukasz Suski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


